
Dagsorden 
Bestyrelsesmøde 

Dato:  lørdag den 12. august 2023 kl. 10.00 

 
Mødet er kl.  10.00 – 12.00  Hos: Ebbe Ottesen 
 
Indkaldte:  Ebbe, Ida, Per, Hugo, Anker samt suppleanterne Troels og Lars 
Tilstede: Ebbe, Ida, Lars og Anker, Per deltog på teams, dejligt at vi kan det. 

   

 Emne  Beslutninger 

1 

Evaluering af 

GF og arbejds-

dagen 

Slut rensning af stranden ud for Edder-

fuglevej. 

Arbejdsdagen forløb rigtig godt, stort fremmøde, godt hu-

mør og en stor arbejdslyst, tak til alle. Tak til vores sponsor 

for drikkevarer. 

Generalforsamlingen forløb også planmæssigt, stort frem-

møde, 88 til kaffe. Der var en god stemning og vi håber at 

den gode stemning og det gode samarbejde fortsætter frem 

mod de nye opgaver der kommer. 

2 

 
Økonomi 

Info/oplysninger om forenin-

gens økonomi siden sidst. 

Det ser fornuftigt ud, ikke de store overraskelser pt. 

 

2 b 
Betalinger/restan-

cer 

Mangler stadig betaling fra 2 

medlemmer. 

Vi har stadig 2 manglende betalinger, som er sendt 

til advokat. Per har rykket for svar, og der er vist 

gået ferie i den. 

3 

Mail konto 

Vi skal have ny mail udbyder, 

Hvad gør vi? 

Da Roland lukker mailkontoen, har vi valgt en an-

den løsning, som ligner Rolands mest muligt, og 

som skulle være fremtidssikret til de kommende 

bestyrelser. Omkostning ca. kr. 2000,00 pr år. 



 

4* 
Diget Hvor langt er vi? 

Ansøgning om gelænder, 

bænke etc.? 

KHV sendte udkast til servitut-

regler til TK ved Rønnow 9/6-

23 og igen 10/8. Har rykket for 

svar fra Thisted Kommune 

Vi mangler følgende for at kunne afslutte dige pro-

jektet. 

1. Godkendelse og Tinglysning 

2. Afklaring vedr. strandfodring 

3. Topdressing af digekronen 

4. Gelændere til betontrapperne. 

1 og 2 Ebbe har rykket for svar, vi hører måske 

noget i næste uge 34. 

3. Per bestiller renovering af det eksisterende 

græs på diget.  

4. tilladelse på opsætning af gelændere fra 

Kystdirektoratet venter vi stadig på. 

 

     5* 

 
Digekronen 

 Hvor langt er vi kommet med 

det? 

Der er vedtaget en pletvis renovering af digekro-

nen i efteråret. Pris ca. kr. 70.000. 

Diget skulle så være farbart til næste forår. 

6* 

Strandfodring 

Hvor dan ser stranden ud i 

dag? Hvordan før? 

 

Roland har lavet en film af det nye dige, så vi 

fremadrettet kan dokumentere forandringerne. 

Synliggørelse af nuværende strandfodring og 

fremtidige påvirkninger af stensætningen. 

Vi mangler stadig godkendelse på den strandfod-

ring, der er sket, under bygning af det nye dige. 

Som skulle dække de næste mange år.  

7* 

Badebroer 

A. Den nye 

B. De gamle Status 

 

A. Den nye badebro kommer i mål, der mangler 

små kr. 100.000 så udvalget og bestyrelsen har 

igangsat planlægning, i grove træk, af den nye 



bro.  

Følgende er vedtaget ang. den nye badebro: Be-

styrelsen har modtaget broprojektet og går fuldt 

ind i opgaven med de sidste ting. Bro Type, leve-

randør, placering er bestemt.  

 økonomi arbejder vi videre med, der er stadig 

muligheder for at tegne Tilkendegivelses beviser. 

Ansøgninger hos Thisted kommune. Broleveran-

døren garanterer en bevilling gennem kommunen 

på 2 uger. Så hvis vi er heldige, spendable og 

dygtige, skulle broen være på plads til sæsonstart 

2024. Der kommer yderligere info? efterhånden 

som vi kommer tættere på. 

B. Sæsonen er ved at være forbi, så broformæn-

dene er i fuld gang med at planlægge nedtagning 

af broerne. Der forventes at to af de gamle broer 

skal op igen i næste sæson. Så de får en kærlig 

hånd inden, så de bliver lidt pænere at se på. 

8 

Vedligehold af 

veje og stier 

Klydevejens renovering samt 

andre vejprojekter. 

Klydevej er færdiggjort. Der planlægges vejhøv-

ling af de værst ramte veje. Det starter enten i ef-

teråret eller til foråret næste år. Ebbe taler med 

Thyholm maskinstation. Der bliver lavet en priori-

teringsliste. Grundejere må gerne komme med in-

put. 



9 

Matrikler:15e ved 

Hættemågevej. 

Status Vi iværksætter en igangsættelse af advokat un-

dersøgelse af ejerskabet. Resultatet kan tage op 

til 2 år eller mere. Pris ca kr. 30.000. 

Så kan vi da måske få afsluttet den opgave. 

10 

Renovation 

Hvad kan og skal vi Der er nok ikke ret mange der kan se fornuften i 

affaldshåndteringen i sommerhusområdet. 

Gennem samarbejde på Draget samt andre områ-

der, vil vi se om der kan skabe en fornuftig dialog 

med politikkerne i TK, og få dem til at se på Hvor-

dan andre kommuner behandler deres sommer-

husområder. Ebbe bliver tovholder i dette projekt. 

11 

Samarbejde med 

andre Bestyrelser 

Grundejerforeninger, og an-

dre lidelsesfæller 

Der arbejdes på at opbygge et bedre samarbejde 

med Ydby Drag grundejerforening, til fremme af 

området og fælles glæder. Der kommer selvfølge-

lig meget mere om projektet. 

12 
Trampestien 

Hvordan og hvad kan vi få fra 

kommunen 

Vi ønsker stadig en trampesti, vi mangler bare at 

få TK til at ville betale for projektet. 

14 

Sydthy- Klyngen 

Hensigt, indsigt, samarbejde 

og Udgift 

Vi tror på at samarbejde gavner alle, så derfor un-

dersøger vi mulighederne i Sydthy – Klyngen. 

 

15 

Hvem gør hvad? 

Udkast til gøre-liste udsendt 

21/9 EO. Feedback? 

Vi fortsætter med at se på opgavefordelingerne og 

laver en liste, så alle i bestyrelsen ved, hvad de 

har ansvar for. 

16* 
Diverse 

 Vi får stadig klager over manglende klipning af be-

voksning langs vejene. Grundejerforeningen ejer 



noget jord ud til Helligsøvej, som trænger geval-

digt. Der skal klippe ind til 2,5 mtr. fra asfalten. 

Et bord-bænkesæt på diget trænger til reparation. 

Er der en der vil tage sig kærligt af den? 

 

Kappeldiget, mod nord, er groet til i pil og buske. 

Det er ikke godt for diget, alle trærødder ødelæg-

ger diget og forringer holdbarheden. Det skal vi 

have gjort noget ved. Opgaven ser så stor ud, at 

vi nok må få professionelt hjælp til rydning af di-

get. Bestyrelsen vil foretage besigtigelse af diget, 

og træffer derefter beslutning om opgaven. 

 

17 Næste møde 

 Teams møde den 13. september kl. 18.30 – 20.00 

Og igen den 21. oktober hos Ida på Edderfuglevej 

kl. 10. Dagsorden udsendes i god tid. 

 
Debat 

Hvad ønsker vi på sigt vi 

skal prioritere for området? 

Der må gerne laves forslag og indsendes til besty-

relsen. 
 


